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Beste Leden, 

 

Hierbij vinden jullie de Pensioen-

Praat van het eerste kwartaal 2024. 
 

Allereerst de beste wensen voor het 

nieuwe jaar. 

 

In deze uitgave een overzicht van de 

voorzitter met onder andere het 

positieve indexatie besluit per 31 

december, de succesvolle contact-

dag en het afscheid van Willem Grin 

als bestuurslid van SPF SABIC.  

Onze voorzitter in zijn rol als 

bestuurslid van het VO 

(Verantwoordingsorgaan) heeft ook 

nog een artikel met verdere 

informatie over de Wet Toekomst 
Pensioenen en de Koepel 

Gepensioneerden. 

 

Arthur Smit geeft gedetailleerde 

informatie hoe de indexatie per 31 

december 2023 van 3,49% tot stand 

is gekomen. 

 

En natuurlijk besteden we ook 

aandacht aan de succesvolle  

 

 

 

 

 

 

 

 

contactdag van 24 november waar 

tot ons genoegen veel van jullie 

aanwezig waren. Een fotocollage 

van deze dag op de laatste 2 

pagina’s. De resterende foto’s vind 

je op onze website. 

 

Dit keer geen artikel van een 

gepensioneerde die ons zou kunnen 

verrassen met een hobby of andere 
bezigheid. Aarzel niet en laat het ons 

weten indien je dit graag wil delen. 

 

Tot slot: Noteer alvast 16 april 2024 

in je agenda voor de ALV (Algemene 

Leden Vergadering) 

 

De Redactie 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

Noteer alvast: 

ALV 16 april 2024 
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Beste leden, 

 

Allereerst ook van mij de beste 

wensen voor 2024! 

Ik hoop, dat u het jaar goed bent 

ingegaan. 

Het jaar 2023 is alweer voorbij. Dat 

is weer snel gegaan. Het lijkt wel of 

het ieder jaar sneller gaat. Zou dat 

de leeftijd zijn?  

Gelukkig heeft ons pensioenfonds 

SPF nog in december een 

indexatiebesluit genomen (zie elders 

het bericht van Arthur). Wij hebben 
als vereniging in November een brief 

gestuurd naar het bestuur van SPF 

om de inflatie verdeeld over 2022 en 

2023 te bekijken vanwege de 

veranderde rekenwijze van de 

inflatie door het CBS. Daardoor het 

is wel mogelijk om nu nog indexatie 

te geven. 

 

De laatste contactdag in november 

werd goed bezocht. SABIC heeft via 

Ana Maria Acevedo en Robert van 

de Grampel goed van zich laten 

horen. We weten weer wat beter hoe 

de site BoZ er voor staat en wat de 
ontwikkelingen binnen Technology 

zijn. 

Ik heb die dag geprobeerd wat uitleg 

te geven over de nieuwe 

pensioenwet, maar dat blijft lastig. 

Daar komt ook bij, dat er nog veel 

onbekend is (zie artikel WTP). 

Helaas moest ik ook een lange lijst 

opnoemen van gepensioneerden, 

die ons ontvallen zijn. 

 

We hebben tijdens de contactdag 

ook nog even Willem Grin in het 

zonnetje gezet om hem te bedanken 

voor zijn vele jaren inzet voor ons 

pensioen. Hij is daar al mee 

begonnen, toen we nog het PF 

SABIC-IP hadden en heeft veel werk 

verzet tijdens de CWO (collectieve 
waarde overdracht) in 2014/2015. 

Daarna is hij tot 1-7-2023 bestuurslid 

geweest van SPF SABIC namens de 

gepensioneerden. Hij is lid geweest 

van de commissie financiën. Willem 

heeft met verve vele presentaties 

gedaan namens SPF tijdens de 

jaarlijkse berichtgeving van SPF na 

onze ALV. 

 

Wederom kwamen er wat berichten 

tot ons bestuur, dat er voormalige 

GEP collega’s zijn, die niet 

uitgenodigd worden voor de 

contactdag. Wij als VG SABIC-IP 
nodigen onze leden uiteraard 

allemaal uit. Daarnaast wordt er een 

uitnodiging uitgestuurd door SABIC-

IP naar de hun bekende oud-

werknemers. Wij hebben daar geen 

Van de voorzitter 
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zicht op vanwege de Algemene 

Verordening Gegevensbescher-

ming. Dus als u zoiets hoort, laat 

diegene dan contact met ons 

opnemen. Dan kunnen wij ze 

papieren sturen, zodat ze lid van de 

VG worden. 

Volgens onze statuten kan iedereen, 

die pensioen ontvangt van SPF, lid 

worden van onze vereniging. Indien 

men geen pensioen van SPF krijgt, 

kan men buitengewoon lid worden. 

 

Ik zelf ga mij in het nieuwe jaar 
binnen het Verantwoordingsorgaan 

(VO) met name bezighouden met de 

verder uitwerking en voorbereiding 

van de WTP. Wij, als bestuur van de 

VG, gaan verder met het Hoorrecht 

en de voorbereidingen voor de ALV 

in april. 

Ik hoop u daar weer te zien. 

 

Jan Hellings 
 
 

 
 

 

 
 

Eind november was het weer zover: 

de Contactdag voor oud-

medewerkers van GEP/SABIC. 

Na de corona periode en vorig jaar 

de gecombineerde ALV/Contactdag 
op een dag, was dit weer een "ouwe 

vertrouwde". En wat voor één ! 

De Nieuwe Kloof was bijna te klein 

voor de vele belangstellenden, 

waaronder een groep jong-

gepensioneerden die voor de eerste 

keer kwamen. 

 

Het programma van de dag zag er 

goed uit. 's Morgens opende onze 

voorzitter met een hartelijk welkom 

en las de lijst voor van de overleden 

oud-collega's van afgelopen jaar. 

Ieder jaar is dat weer even 

schrikken. 
Vervolgens gaf de Site Director Ana 

María Acevedo een presentatie over 

de site, de werknemers en het 

business perspectief. 

Indrukwekkend, te meer omdat de 

resultaten in Bergen op Zoom op dit 

moment een dalende trend 

vertonen. Met veel verve bracht zij 

haar boodschap. 
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Daarna volgde Robert van de 

Grampel, Senior Manager 

Technology Specialties,  met een 

uitermate enthousiaste presentatie 

over de nieuwste  

ontwikkelingen op technologisch 
gebied. Hij introduceerde niet alleen 

nieuwe producten en toepassingen, 

maar liet ons ook via een livestream 

verbinding een kijkje nemen in het 

Global Application Technology 

laboratorium. Deze livestream optie 

is een nieuwe manier om klanten op 

afstand onze mogelijkheden op 

verschillende gebieden te tonen. 

 

 

 

 

 

 
 

De daaropvolgende uitgebreide 

lunch liet iedereen zich goed 

smaken. 

 

Na de lunch had het bestuur van de 

Vereniging van Gepensioneerden de 

stadsarcheoloog, Marco Vermunt, 

uitgenodigd. Ook hij gaf een 

interessante presentatie over de 

werkzaamheden van een 
stadsarcheoloog en hij plaatste 

enkele recente opgravingen in het 

perspectief van het ontstaan van 

Bergen op Zoom e.o.  

 

Jan Hellings besloot de bijeenkomst 

en riep Willem Grin naar voren om 

hem te bedanken voor zijn 

jarenlange inzet  als bestuurder van 

het SPF, namens de 

gepensioneerden. 
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De dag werd besloten met een 

gezellig samenzijn met een hapje en 

een drankje. De genodigden 

kwamen na 4 uur binnen en dat was 

voor vele aanwezigen weer een 

plezierig samenzijn  met collega's 

van weleer. 

 

De Redactie 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

De WTP (Wet Toekomst 

Pensioenen) en de KG 

(Koepel  Gepensioneerden) 

De KG is de koepelorganisatie van 

verenigingen van gepensioneerden 

ten behoeve van de landelijke 

belangenbehartiging. Wij zijn daar 
als vereniging lid van net zoals onze 

“zuster” vereniging VGSE uit 

Geleen. 

Wij hebben samen met de VGSE 

een zogenaamd Positionpaper 

opgesteld aan de hand van een 

voorbeeld van de KG. Deze hebben 

we in oktober naar de sociale 

partners (SABIC en de vakbonden) 

gestuurd. Hierin staan de ijkpunten, 

die wij als VG’s belangrijk v inden.  

En het vormt de  basis, waarop wij 

ons een oordeel zullen vormen in het 

kader van het Hoorrecht over het 

Transitieplan, dat de sociale 
partners aan het maken zijn.  

Volgens de wet moeten wij dit 

kunnen doen, voordat dit 

Transitieplan helemaal klaar is. 

Zover wij weten, willen de sociale 

partners dit afgerond hebben in de 

eerste helft van 2024. Dus wij 

proberen de druk op de ketel te 

houden. 

Deze ijkpunten betreffen met name 

datgene wat wij belangrijk vinden: 

• Zicht houden op een    

koopkrachtig Pensioen 

• De transitie op een 

evenwichtige manier 

laten plaatsvinden. 

 
 

 

De dekkingsgraad per 30 

november 2023: 125,4% 

Beleidsdekkingsgraad per 30 

november 2023: 123,9% 

voor nadere details en uitleg: 

http://www.spf-pensioenen.nl/ 
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Op dit moment is het de bedoeling, 

dat ons pensioenfonds op 1 januari 

2026 op het nieuwe systeem 

overgaat. Dat betekent, dat alle 

voorbereiding daarvoor grotendeels 

eind 2024 gereed moet zijn. En dat 

is best een uitdaging. Eerst moet 

zoals hierboven aangegeven de 

sociale partners hun Transitieplan 

afronden.  

Daarna moet SPF de beslissing 

nemen of ze dit plan kunnen 

aanvaarden en uitvoeren. Zij kunnen 
daarna het implementatieplan en 

communicatieplan afronden en naar 

de Nederlandse Bank sturen. Die 

moeten dat alles goedkeuren. 

Het lijkt misschien of alles na elkaar 

gebeurt, maar dat is gelukkig niet zo. 

Anders zou het nooit op tijd klaar 

zijn. 

Dus SPF is al aan het uitzoeken wat 

een en ander betekent voor ons 

pensioenfonds.  

Als VO lid ben ik daar ook bij 

betrokken via zogenaamde 

kennissessies. Ook hebben wij als 

VO  een document opgesteld, dat wij 
gaan gebruiken, als het bestuur aan 

ons het (verzwaarde) advies gaat 

vragen. 

 

De wet is in 2023 na goedkeuring 

door de Tweede Kamer ook door de 

Eerste kamer aangenomen en is 

toen op 1-7-2023 actief geworden. 

Er zijn in de wetgeving echter nog 

een aantal punten, die uitgewerkt 

moeten worden. Dat wordt normaal 

gesproken via een zogenaamde 

veegwet gedaan.  

U heeft misschien ook gehoord, dat 

er partijen in de Tweede Kamer zijn, 

die er wat andere meningen op 

nahouden. Dus het is afwachten wat 

daar mee gaat gebeuren. 

 

Jan Hellings 

 

 

Indexatie per 31-12-2023 

van ingegane pensioenen 

Zoals u heeft kunnen lezen op de 

website van SPF worden de 

ingegane pensioenen per 31 

december 2023 geïndexeerd met 

3,49%.  

 

Dit roept twee vragen op: waarom 

per 31 december (normaal is het 

per 1 januari) en waar komt het 

percentage vandaan? 
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In juni van dit jaar heeft het CBS de 

definitie van inflatie veranderd, met 

name het effect van de 

prijsstijgingen van energie worden 

vanaf dat moment anders verwerkt. 

Het gevolg was dat de 

consumentenprijsindex van oktober 

tot oktober (onze maatstaf) zelfs 

licht negatief was! Dit terwijl 

iedereen in de portemonnee merkt 

dat de inflatie gewoon doorgaat. Dit 

heeft de beide verenigingen van 

gepensioneerden, die van ons en 

die van Sittard/Geleen, ertoe doen 

besluiten per brief een oproep te 

doen aan het bestuur van SPF om 

dit jaar de inflatie over de afgelopen 

twee jaren mee te nemen. Als dat 

niet zou gebeuren zouden de 

gepensioneerden immers de 

inflatiepiek van vorig jaar niet meer 

gecompenseerd krijgen.  

Het bestuur van SPF had de keuze 

tussen toepassing van het FTK 

(Financieel Toetsingskader), de 

voorschriften van DNB, dan wel een 

ruimere variant gebaseerd op een 

AMVB (Algemene Maatregel van 

Bestuur) gebaseerd op de motie 

van kamerlid van Dijk. Toepassing 

van de regels van het FTK zouden 

hebben betekent dat de actieven 

per 1 januari a.s. een volledige 

indexatie zouden hebben gekregen 

en de gepensioneerden niets. 

 

Toepassing van de AMVB kan 

middels meerdere varianten. Het 

bestuur oordeelde dat toepassing 

van de FTK niet evenwichtig zou 

zijn en dat toepassing van de AMVB 

op zijn plaats zou zijn en dan met 

name de variant die uiteindelijk ook 

werd gekozen, ook al heeft dat een 

negatief effect op de dekkingsgraad 

van het fonds. 

De variant die het bestuur had 

gekozen is dat eerst werd 

vastgesteld wat de maatstaf is 

volgens welke zou moeten worden 

geïndexeerd en vervolgens de 

variant welke dat het beste zou 

borgen en ook evenwichtig zou zijn 

naar de deelnemers toe. De 

maatstaf is geworden de 

reglementair toe te passen 

indexatie over de jaren 2022 en 

2023 tezamen. De variant die is 

gekozen is die waarbij de actieven 

en de inactieven (gepensioneerden, 

andere uitkeringsgerechtigden en 

slapers) voor de volle 100% zouden 

worden geïndexeerd over beide 
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jaren tezamen. Echter, door 

toepassing van de AMVB betekent 

dit voor de gepensioneerden een 

indexatie per 31 december i.p.v. 1 

januari aanstaande. In de praktijk is 

dat natuurlijk hetzelfde. 

Per saldo is hiermee een volledige 

indexatie gegeven aan de 

gepensioneerden, gemeten over de 

afgelopen twee jaren, wat ook door 

de verenigingen was gevraagd in 

hun brieven aan het bestuur. 

Arthur Smit 

 

 

 
 

Beste leden, 

 

In principe plaatsen wij geen 

overlijdensberichten, maar omdat 

Peter van Damme lid was van ons 

bestuur, willen we u dat toch laten 
weten. 

 

Namens  

Vereniging van   Gepensioneerden, 

Jan Hellings 

 

 
Beste leden,  

 

Met nadruk willen wij u vragen om 

adresveranderingen, telefoon- of 

emailaanpassingen aan ons te 

melden. 

Stuur alle veranderingen naar 

admin@vgsabic.nl  of naar onze 

secr: Carla.ligtenberg@gmail.com.  

 

Dankjewel 

 
 

 

COLOFON 
 

contact: pensioenpraat@vgsabic.nl 

 

Redactie: 

Carla Ligtenberg 

Toine Matthijssen 

 

PensioenPraat is bestemd voor alle leden 

van de Vereniging Gepensioneerden 

SABIC-IP 

Aan de inhoud van dit blad kunnen geen 
rechten worden ontleend. 
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Fotocollage Contactdag 
November 2023 
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